
Zápis z jednání AS FI dne 17. 2. 2025 

konaného hybridně 

  

Přítomní členové zaměstnanecké komory senátu (8/8) 

Jiří Chmelík, Michal Kozubek, Pavel Matula, Václav Matyáš, Petr Novotný, Jan Strejček, David 
Šafránek, Petr Švenda 

Přítomní členové studentské komory senátu (3/4) 

Ondřej Hrdlička, Jozef Sabo (online), Jakub Šárník 

Omluven  Petr Hýbl 

Hosté děkan Barnat, proděkani Dohnal, Kozlíková, Řehák, tajemnice Bartošková, vedoucí 
studijního oddělení Davidová, vedoucí oddělení OVVSP Podroužek a další 

Senát je usnášeníschopný: 11/12 
 

Přítomní jednomyslně odhlasovali následující program:  

Program: 

 1) Výše poplatků spojených se studiem pro akademický rok 2025/2026. 

 2) Projednání záměru děkana jmenovat doc. Dohnala proděkanem pro vnější vztahy 

a spolupráci s partnery. 

3) Různé. 

 

 Podklady jsou dostupné zde: 

https://is.muni.cz/auth/do/fi/as/jednani_2025/podklady_pro_zasedani_2025-02-17/ 

 

 

https://is.muni.cz/auth/do/fi/as/jednani_2025/podklady_pro_zasedani_2025-02-17/


Průběh jednání: 

Doc. Petr Novotný nahradil v roli senátora doc. Dohnala. 
 
1) Výše poplatků spojených se studiem pro akademický rok 2025/2026. 
 
Děkan fakulty představil změny: 
 

● Poplatek za přijímací řízení navrhuje zvýšit o 50 Kč, ze stávajících 750,- Kč na 800,- Kč 
tak, abychom byli v souladu s výší poplatku na jiných fakultách. Týká se to poplatku za 
přijímací řízení do všech typů studijních programů (Bc, NMgr, PhD). 

 
● Poplatky za ověření zahraničního vzdělání byly dosud na FI nulové u všech typů 

studijních programů. S přihlédnutím k situaci na ostatních fakultách MU je plánováno 
navýšení těchto poplatků jednotně na částku 900,- Kč, což je medián poplatků jiných 
fakult. 

 
 
Usnesení: AS FI souhlasí s výší navrhovaných poplatků. 
 
Hlasování: 
Pro: 10 
Proti:   0 
Zdržel se:   1 
 
 
2) Projednání záměru děkana jmenovat doc. Dohnala proděkanem pro vnější vztahy                
a spolupráci s partnery 
 
Děkan fakulty již během podzimu mluvil s možnými kandidáty na tuto pozici, diskutoval svůj záměr 
nominovat doc. Dohnala s vedením fakulty i doc. Bühnovou. Doc. Dohnal tuto funkci již dočasně 
převzal od 1.1.2025. Nyní děkan fakulty předkládá jeho nominaci AS FI k projednání. 
 
Usnesení: AS FI souhlasí s tím, aby děkanem navržený kandidát doc. Vlastislav Dohnal vykonával 
funkci proděkana pro vnější vztahy a spolupráci s partnery. 
 
Tajné hlasování v ISu: 
Pro:   11 
Proti:     0 
Zdržel se:    0 
 
 
 



3) Různé 
 

● Pro termíny zasedání AS FI bychom vyhradili  pondělky od 14 hod. Nejbližší termíny 
by měly být 31.3., 28.4., 26.5., 23.6.2025. 
 

● Jozef Sabo: Cvičící v tomto semestru obdrželi smlouvy s nižším počtem hodin, slyšel i 
o nižší sazbě za některé práce např. k přípravě na výuku by měla stačit 1 hodina, což 
nemusí odpovídat skutečnosti pro každý předmět. 
Děkan: Požádal vedoucí kateder, aby zmapovali situaci odměňování studentských 
cvičících na svých katedrách, podmínky se na katedrách liší. Dle dohody vedoucích 
kateder by se měly co možná nejvíce sjednotit a to už se promítlo do přípravy smluv v 
tomto semestru. Je také možné, že jednání budou směřovat k úkolové mzdě a nikoliv 
hodinové. Děkan požádá vedoucí kateder, aby zveřejnili výsledek svého jednání, 
protože nebyl dostatečné komunikován. 
 

● Strejček: Plánuje se valorizace hodinové mzdy za výuku? Děkan: Vedení fakulty to 
zváží. 
 

● Ondřej Hrdlička: Vývěska SK AS FI by měla  začít v ISu fungovat od tohoto semestru. 
 
 
 
Zapsala: Jana Baná 
Odsouhlasil: Pavel Matula 
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